
Strømprisene har blitt skyhøye og det er altfor mange ubesvarte spørsmål 
knyttet til forvaltningen av ressursene.

Hvorfor har man unnlatt å bygge ut vannkraft for nå å må importere dyr kraft?
Hvorfor har man eksportert kraft slik at man nå er tom og må importere dyr 
kraft?
Hvorfor la man egentlig kabler til utlandet og hvordan ble de finansiert? Har 
de innfridd?
Hvorfor elektrifiserer man uten å bygge ut kraftproduksjonen? Hvorfor gjør 
man det når det beviselig ikke har en effekt på klima?
Opprettholder man høye strømpriser for at havvind skal bli lønnsom?

Forstår man ikke at landets ressurser må forvaltes til beste for alle? At billig 
kraft stimulerer økonomien til alle! At dyr kraft skaper flerre fattige! At dyr 
kraft skaper flere konkurser! At dyr kraft driver inflasjon! At unødvendige 
skatter og avgifter forsterker det hele i negativ retning!

Forstår man ikke at ressursene ikke er en mjølkeku til staten? At billigst mulig 
strøm stimulerer til vekst og gjennom det inntekter til staten! At billigst mulig 
strøm stimulerer flest mulige til å bidra til staten og samfunnet!

Strøm, kraft er ikke noe man benytter til omfordeling til sårt trengende, da 
skaper man bare flere trengende!

Det må ryddes opp i forvaltningen av landets ressurser, i.e. landets 
energipolitikk!!

realist


